
De wonderen zijn de wereld niet uit





D A N I Ë L  V A N  D R O N K E L A A R

Naam van Auteur
(zoals op de cover)

Titel van het 
boek zoals op 

de cover

Scholten Uitgeverij



© 2025 Scholten Uitgeverij B.V.
info@scholtenuitgeverij.nl
www.scholtenuitgeverij.nl

Ontwerp omslag: Levi Reinds - levireinds.nl
Opmaak binnenwerk: Gewoon Geertje – gewoongeertje.nl
Drukwerk: Drukcase

Eerste druk, april 2025

ISBN 9789083507361
NUR 707

Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden verveel voudigd, 
opgeslagen in een geautomatiseerd gegevens bestand, of openbaar gemaakt, in enige 
vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door fotokopieën, opnamen, 
of enige andere manier, met uitzondering van korte citaten gebruikt in recensies, zon-
der voorafgaande schriftelijke toestemming van de uitgever.



11

Voorwoord

In het voorjaar van 2021 vroeg ik God Zichzelf zichtbaar te maken. Ik bad 
om een regenboog als teken van Zijn aanwezigheid. Tot mijn verbijstering 
verscheen binnen vijf seconden een regenboog. Dat moment bracht mijn 
leven tot stilstand. Het besef dat ik iets voor God moest doen, drong zich 
aan mij op. Pas toen ik die gedachte losliet, kwam in september van dat-
zelfde jaar een helder en onverwacht antwoord: ik moest een boek schrij-
ven. Een idee dat ik nooit uit mezelf zou hebben bedacht.

De titel, het doel, de inhoud – alles werd mij ingegeven. Zo ontstond De 
wonderen zijn de wereld niet uit. In de daaropvolgende 3,5 jaar heb ik 365 
wonderen mogen verzamelen. Het ontmoeten van mensen, de gesprek-
ken, en het horen van hun verhalen hebben niet alleen dit boek gevormd, 
maar ook mijn eigen getuigenis verdiept. Het heeft mijn kijk op God ver-
rijkt en vernieuwd, en mijn gebed is dat dit ook voor jou zal gelden.
Dit boek is een bundeling van 365 getuigenissen: verhalen van mensen 
die een bijzondere ervaring met God hebben gehad. Je leest over 
bemoedigingen, radicale bekeringen, bevrijding uit occultisme en new 
age, en over Gods nabijheid in tijden van ziekte, rouw en verdriet. Deze 
verhalen laten zien dat God geen verre God is Die zich teruggetrokken 
heeft in de Hemel, maar een God Die dichtbij is, elke dag voor ons zorgt 
en wonderen verricht.

Mijn hoop is dat dit boek je inspireert om met andere ogen naar God 
te kijken. Als je leert geloven in Zijn wonderen, zul je ontdekken hoe ze 
elke dag om je heen zichtbaar zijn. Laat deze getuigenissen je hart raken 
en je geloof verdiepen. Want de wonderen zijn de wereld niet uit.

Met een open hart geschreven,
Daniël van Dronkelaar
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Dit had ik voor geen goud  
 
willen missen!

 R E M O N S T E E N

Ik ben niet altijd een nette jongen geweest. Op mijn elfde kwam ik voor 
het eerst in aanraking met drugs en vanaf dat moment ging het van 
kwaad tot erger. Toen ik uiteindelijk met cocaïne in contact kwam, was 
ik continu onder invloed van drugs.

Ik leerde een christelijk meisje kennen. Dit was bijzonder, want ik zat 
in een heel ander leven dan zij. Omdat ik veel met drugs en geweld te 
maken had, besloot zij uiteindelijk de relatie te beëindigen. Ze had me 
ooit gevraagd mee te gaan naar een Alpha-cursus, maar ik moest niets 
van het geloof hebben. Nadat het uit was, vroeg ik haar om samen de 
Alpha-cursus te volgen, met als doel haar terug te winnen. Halverwege 
de Alpha-cursus gingen we een weekend weg. Ik had zelfs een fles 
Bacardi en een plak hasj meegenomen om er een mooi feest van te 
maken. Maar eenmaal daar bleek het weekend er toch heel anders uit 
te zien dan ik had gedacht.

Op zaterdagmiddag zaten we met de groep bij elkaar en spraken 
met elkaar. Uiteindelijk werd het lied “Nog voordat je bestond” 
gedraaid, met de tekst: “Nog voordat je bestond kende Hij je naam. Hij 
zag je elk moment en telde elke traan.” Daarna werd een oproep gedaan 
om je armen wijd omhoog te doen als je God wilde leren kennen en ont-
moeten. Ik was eigenwijs en misschien ook wel bang voor God. Daarom 
stond ik met mijn armen stevig over elkaar en dacht: hier moet ik niets 
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van hebben. Maar toen leek het alsof God een deur bij mij intrapte. Ik 
brak volledig en kon alleen nog maar huilen. Het voelde zo vreemd! 
Bestond God toch echt? Vanaf dat moment kwam het besef van God en 
besloot ik mijn leven 180 graden om te gooien.

Toen ik uiteindelijk getrouwd was en we twee kinderen hadden 
gekregen, kwamen er toch nog donkere periodes in mijn leven. In die 
tijden heb ik veel aan mijn vrouw gehad, maar zeker ook aan God. Soms 
leer je door de moeilijkste en donkerste periodes in je leven pas echt 
wie God is. Het was donker, moeilijk en zwaar, en ik heb er in die peri-
ode geen seconde van genoten. Maar achteraf gezien had ik het ook 
geen moment willen missen. Juist hierdoor heb ik God op zo’n mooie 
manier leren kennen en een diepe band met Hem gekregen. Dit had ik 
voor geen goud willen missen!

Het volgende wil ik je meegeven: Niemand komt ongeschonden 
door het leven, ieder heeft zijn eigen strijd. We lopen allemaal wonden 
en littekens op. Pijn hoort bij het leven, het mag er zijn. Als je je emoties 
maar lang genoeg opkropt, zal dat ten koste gaan van je gezondheid. 
Schaam je niet voor je gevoelens, maar uit ze. Dan ontstaat er ruimte 
om te helen. Al lijkt het nu nog zo donker, ik spreek uit ervaring als ik 
zeg dat er aan het eind van de tunnel weer licht is.

MUZIEKTIP:
Opwekking 559 – Nog voordat je bestond



Nog voordat je bestond
Kende Hij je naam
Hij zag je elk moment
En telde elke traan
Omdat Hij van je hield
Gaf Hij zijn eigen Zoon
Hij wacht alleen nog maar totdat je komt

En wat je nu ook doet
Zijn liefde blijft bestaan
Ook niets wat jij ooit deed
Verandert daar iets aan
Omdat Hij van je houdt
Gaf Hij zijn eigen Zoon
En nu is alles klaar wanneer jij komt

Kom tot de Vader
Kom zoals je bent
Heel je hart, al je pijn
Is bij Hem bekend
De liefde die Hij geeft
De woorden die Hij spreekt
Daarmee is alles klaar wanneer jij komt
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Leven in overgave

 R I A N N E M U L C K H U Y S E

Onze jongste dochter, Eva, begon te tobben met haar gezondheid. We 
maakten ons veel zorgen, maar niemand kon ontdekken wat er aan de 
hand was. Toen Eva op de opvang blauw zag en benauwd was, haalde 
ik haar met spoed op om naar de huisarts te gaan. Daar aangekomen 
verdwenen de klachten echter, maar we kregen diezelfde week nog 
een spoedafspraak in het ziekenhuis. Eva had alle symptomen van leu-
kemie.

De avond voordat we naar het ziekenhuis gingen, wandelde ik bid-
dend in de natuur en zong het lied ‘Hier is mijn hart, Heer’. Zo gaf ik het 
leven van Eva in mijn gebed aan God. De volgende dag werd de diag-
nose leukemie vastgesteld, en werd ze opgenomen in het Prinses 
Máxima Centrum. Het leek om een ernstige, zeldzame vorm te gaan, 
die gemiddeld één keer per jaar voorkomt en alleen behandeld kan 
worden door middel van stamceltransplantatie en chemotherapie.

De eerste dagen na de diagnose leefden we in een waas. Het enige 
wat we konden doen, was bidden. Daar haalden we ongekend veel 
kracht uit. Op momenten was ik bang en ontroostbaar verdrietig. Maar 
God zij dank mocht ik steeds weer op Hem zien, en het uitzingen en bid-
den. Ik heb de kracht van de Heilige Geest ervaren en zien werken.

Voor de behandeling kreeg Eva een centrale lijn die via haar borst 
naar buiten kwam en naast haar hart lag. Door infecties en bacteriën 
kreeg Eva uiteindelijk drie centrale lijnen en tussentijds nog een PICC-
lijn. Het was een rollercoaster. Op een dag zat de PICC-lijn verstopt ter-
wijl ze chemo kreeg. De volgende dag moest ze daarvoor wéér onder 
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narcose. Ik bad: “In Jezus’ Naam, zet de lijn weer open, Heer!” En 
ondanks het feit dat de verpleging en arts het te risicovol vonden, vroeg 
ik aan het prikteam dat de operatie voorbereidde, of ze de lijn wilden 
doorspuiten. Het werkte. Wat een wonder!

Mijn oudste dochter en ik baden of God, ondanks de chemo, al het 
haar op Eva’s hoofd wilde laten staan, als teken van trouw. Tijdens de 
chemo viel er geen haar van haar hoofd. Volgens de artsen kwam dat 
zelden voor. Tijdens de zes weken lange opname voor de stamceltrans-
plantatie kreeg Eva vier soorten chemo’s. Ze werd ontzettend ziek, had 
twaalf lijnen naar haar lichaam lopen en kreeg voeding via haar bloed. 
Toen haar haren uitvielen, bad ik dat dat goed was: “U bent een God 
van trouw, U gaf de regenboog als teken daarvan en daar dank ik U 
voor.” Daarna vielen de haren van Eva niet verder uit. Een zichtbaar 
wonder. Specialisten hadden dit nog nooit eerder gezien.

Op Eva’s geboortekaartje stond: “Je hoeft niet bang te zijn, al gaat de 
storm tekeer. Leg maar gewoon je hand in die van onze Heer.” Op momen-
ten dat het nodig was, stuurde iemand bijvoorbeeld een geluidsopname 
met dit lied op de piano, of kregen we een kaart of gebed met deze 
tekst. Dat kwam van God. Eva’s naam betekent ‘Leven geven’, een 
diepe en waardevolle betekenis.

Het is ontzettend moeilijk, maar zo bevrijdend om in de stormen van 
het leven te blijven focussen op Jezus. De duivel wil dat je kijkt naar de 
omstandigheden. Hij is sluw: onderschat hem niet. Ik moedig je aan om 
te focussen op God wanneer je in een storm leeft. Hij zal je leven geven 
en door de kracht van de Heilige Geest raak je dieper geworteld in Chris-
tus. Jakobus 4 heeft me aangemoedigd om weerstand te bieden aan de 
duivel door me te onderwerpen aan God. Zoek eerst het Koninkrijk van 
God!

LUISTERTIP:
Kinderopwekking 40 - Je hoeft niet bang te zijn
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Ineens voelde ik geen paniek meer!

 A L I S O N D E K K E R

Ik groeide ongelovig op in Belfast en had al jong last van onrust. Ik 
voelde me als ‘het zwarte schaap’. Op mijn 17e leerde ik mijn man ken-
nen, en toen ik 21 was, zijn we naar Nederland verhuisd. We hielden van 
feesten, drank en drugs. Ik deed aan reiki, yoga en andere spirituele 
zaken om mijn onrust weg te nemen.

Ik wist niet waarom, maar op een ochtend zei ik tegen mijn man: 
“Moeten we niet een keer naar de kerk?” Hij wilde dit echt niet, want hij 
had geen goede herinneringen aan de kerk uit zijn jeugd. Wel had hij een 
vriend die weleens Bijbelteksten doorstuurde. Toen die op een dag een 
link stuurde van Nederland Zingt, had ik hier geen behoefte aan. Mijn 
man had het wel bekeken en zei me dat ik dit ook echt moest zien, dus 
ik bekeek het. Het was een getuigenis van een jongen wiens vrouw tij-
dens de bevalling van hun tweeling was overleden. Wat mij het meest 
raakte, was dat hij sprak over een God Die hem rust en trouw gaf terwijl 
zijn leven op zijn kop stond. Ik dacht: hoe kan het dat hij meer rust ervaart 
dan ik, terwijl hij zoiets ergs meemaakt, en ik alles voor elkaar heb?

De vriend die dit gestuurd had, kwam erachter dat wij dit zo ervoe-
ren. Op een verjaardag begon hij over het geloof. Hij zei dat als we vra-
gen hadden, we een Alpha-cursus konden doen. Ik had geen vragen, 
maar mijn man wel. Na een borrel zei ik toch ja, en dinsdag lag de uitno-
diging voor de cursus al op de mat. Ik zei, voordat we de cursus begon-
nen, tegen mijn man: “Stel dat hier iets gebeurt, dan wil ik nog steeds 
niet naar de kerk en ik stop niet met drinken.”
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We zijn naar binnen gegaan en ervoeren veel rust in die groep. Ik 
werd nieuwsgierig en zag in het boekje staan: “Vraag Mij in je hart en 
dan kom Ik.” Dat bleef hangen. Op een zondag stond ik onder de dou-
che en zei: “Here God, wilt U in mijn hart komen.” Dat was de eerste 
keer in mijn leven dat ik bad. Ineens leek het alsof alles helderder was. 
Alsof ik slechte ogen had en ineens een bril op kreeg.

Een week later vertelde ik mijn man dat ik niet meer naar de Alpha-
cursus wilde, omdat ik geen vragen meer had. Hij vroeg waarom, en ik 
vertelde hem het verhaal van de douche. Hij zei dat ik tot geloof was 
gekomen. Ineens landde het bij mij en ik dacht: ben ik nu een christen? 
Ja, dit is het! Vier maanden later zei ik tegen mijn man: “Er gaat iets 
gebeuren,” en twee dagen later raakte ik in een heftige burn-out met 
paniekaanvallen en angsten. Mijn vrienden dachten: drink een biertje 
en het komt weer goed. Maar sinds ik tot geloof was gekomen, wilde ik 
niet meer drinken. Ik bleef roepen: “Hij heeft mij niet gered om mij niet 
te redden. Hij gaat mij redden.”

Zes maanden later was mijn man op een avond gaan hardlopen. Ik 
lag op de bank en riep het uit naar God: “Ik kan morgen niet meer aan, 
maar ik heb wel twee kinderen en een man die mij nodig hebben.” God 
heeft mij toen letterlijk van de bank naar de stoel geschopt, met een 
Bijbel in mijn hand. Ik maakte de Bijbel open en las: “Ga in vrede, Mijn 
dochter, je geloof heeft je gered.” Toen voelde ik ineens geen paniek 
meer. Mijn burn-out was weg! Ik voelde het direct, alles stroomde uit 
me. Toen mijn man thuis kwam, schrok hij van hoe opgewekt ik was. 
Vanaf dat moment heb ik tegen God gezegd: “Ik heb U gevraagd om in 
mijn hart te komen, maar dat is niet genoeg. Ik wil alles aan U geven.” 
Vanaf dat moment is mijn leven totaal omgekeerd.

God heeft Zijn oog op iedereen. Of je nu kerkelijk bent opgegroeid of 
niet, wat je ook hebt gedaan in je leven, Zijn genade is zo machtig en 
groot. Vraag Hem je te helpen!

GEBEDSTIP:
Heer, U bent machtig en groot. Uw genade is oneindig groot. Wilt U ons 
vullen met Uw glorie en genade. Helpt U ons dicht bij U te blijven.
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Wonder na wonder

 J A N N Y J O N G E R D E N

Ik ben van Joodse afkomst en geboren tijdens de Tweede Wereldoor-
log. Ik heb in mijn leven verschillende wonderen meegemaakt. Toen ik 
een jaar of 2, 3 was, wilden de Duitsers ons huis binnen en moesten we 
ons melden op het gemeentehuis. Op het gemeentehuis zaten we vier 
dagen vast, tot een Duitser mijn moeders trouwboekje zag en ons uit 
het gemeentehuis hielp. Hij smokkelde ons via de spoorlijnen naar mijn 
opa en oma.

Toen de oorlog voorbij was, was er niets meer van ons huis over.
Toen ik 19 was, hielpen een man en zijn zoon bij de verbouwing van 

ons huis. Mijn opoe zei: “Janny, let op mijn woorden, met die jongen ga 
jij trouwen.” Ik geloofde het niet, maar uiteindelijk is die jongen toch 
mijn man geworden.

Mijn man was 67 jaar en stond voor het raam. Hij riep mij: “Zie je die 
boom met die bloesems? Nu is het Goede Vrijdag, nu is het Mij dorst. 
Over twee dagen is het blijde feest van Pasen, dat is het eeuwige leven, 
vergeet dat nooit.” Ik reageerde grappend: “Ja dominee, genoeg 
gesproken.” Later die dag vertelde hij hetzelfde aan een buurman ver-
derop en daarna vroeg hij aan de kinderen van onze dochter wat voor 
dag het was. Zij zeiden: “Goede Vrijdag.” Hij antwoordde: “Maar wat 
riep Jezus aan het kruis? ‘Nu is het Mij dorst’.”

Die middag viel hij neer voor het huis. Een hartinfarct. In coma werd 
hij naar het ziekenhuis gebracht. Twee dagen later, op eerste paasdag, 
namen onze kinderen en ik afscheid. Elke keer als wij er waren, was hij 
helder – tegen alle verwachtingen van de artsen in. Als laatste vroeg ik 



21

hem of dit was wat hij bedoelde met die bloesem en ‘over twee dagen 
komt het mooiste, het eeuwige leven’. Hij knikte. Ik sprak de zegenbede 
(onze trouwtekst) over hem uit. Toen ik ‘amen’ zei, stierf hij.

Zelf heb ik een bloedziekte, en er moest een beenmergpunctie van-
uit de heup gedaan worden. Een erg pijnlijke ingreep. Het moest zelfs 
een tweede keer. Een zuster hield mijn hand vast. Toen zag ik een engel 
in een prachtig lichtblauw gewaad met grote, wijde mouwen. Hij had 
een grote mantel aan, en zijn handen stonden naar mij gericht. Ik hoorde 
de dokter zeggen: “Het is klaar,” en ik reageerde: “Dat kan niet, ik 
moest toch nog een tweede prik?” Maar het was al gedaan. Ik heb er 
niets van gevoeld of gemerkt; ik zag alleen maar die prachtige man met 
het mooie heldere blauwe gewaad. Ik vertelde het de dokter en die zei: 
“Ik denk dat er een wonder is gebeurd, want normaal gesproken is dit 
enorm pijnlijk, het kan niet dat u niets heeft gevoeld.”

Ik kreeg tijdens mijn leven nog vier longembolieën en vijf keer trom-
bose in mijn benen. Mijn beenmerg maakte geen bloed aan, dus mijn 
baarmoeder moest eruit via een zware buikoperatie. Mijn lever functio-
neerde niet goed en mijn buikvlies was zwaar ontstoken. Ook mijn gal-
blaas was erg ontstoken. Het is een wonder dat ik nog leef.

Mijn zoon had darmkanker en moest veel chemo’s en bestralingen 
ondergaan. Na een operatie lieten zijn darmen los, waardoor hij vergif-
tigd werd. Dit is iets wat normaal gesproken niemand overleeft. Maar 
toen het gebeurde, begon hij heel hard te zingen. Hij vertelde later dat 
hij voor zijn gevoel boven zijn lichaam uitsteeg en dat het ‘zo enorm 
mooi’ was. Alles was helder en hij hoorde heel veel gezang. Ineens was 
er een plons en toen lag hij weer in zijn ziekenhuisbed. Hierna begon hij 
langzaam op te knappen. Hij is nog steeds ziek, maar leeft nog wel, wat 
boven verwachting is.

God heeft enorm veel in mijn leven gedaan, en iedereen mag weten 
hoe goed Hij is en hoeveel Hij nog steeds doet vandaag de dag. 


